
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 15. december 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål S
Da det har vist sig, at kvaliteten af de data, der er brugt i forhandlingerne om
et fleksibelt elevloft i gymnasiet, er "særligt usikker", vil ministeren så gøre re-
de for, hvad det indebærer for Enhedslistens og regeringens aftale om det
fleksible elevloft?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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